

110 學年度第 1 學期修讀華語文課程注意事項

Chinese Curriculum Notice for First Semester of 2021-2022

Please read the general information below before proceeding to page 2.

1. 修讀華語文課程前，請先與系所確認是否承認為畢業學分，不算畢業學分仍可修讀，且會呈現於成績單。
Before you register any Chinese language course, please consult your department first. Not all credits from Chinese language courses will count as graduation credits. However, your grade from these courses will still be counted as part of your GPA even they are not counted as graduation credits.
2. 課程不可衝堂。
Note that class time conflict is not allowed. Please confirm your class time table before submit this form.
3. 請於 2021 年 9 月 29 日(週三)下午 4 時前，繳交第 2 頁之選課表至境輔組(T1001)。
Please fill out page 2 and submit this form to Ms. Eva Lee, Office of International and Mainland Students Guidance Section, (T1001) before 4 p.m., September 29th, 2021 (Wednesday).
4. 課程開始後，若教師判斷程度已不需修讀此課程，將建議退選。
In the case that a student's language proficiency is sufficient, the instructor will suggest you drop the course.

